
Memo Vaarweg Boontjes  juni 2023 

 

De gemeente en de Port of Harlingen volgen de ontwikkelingen wat betreft het baggerregime in de 
Boontjes op de voet. Wij laten ons hierbij adviseren door Arjen Bosch, onze strategisch adviseur op 
het gebied van het Wad en secretaris van de Raad van Advies Waddenzeehavens. 

Hier vindt u een beknopt overzicht van de activiteiten die de gemeente heeft ondernomen en nog 
steeds onderneemt; van recent teruglopend in de tijd. Dit overzicht is geen limitatieve opsomming. 

 

26 juni  bezoek aan de Toogdag Wadden in Den Helder; wethouder Schoute de kwestie Boontjes 
aangesneden bij de ministers Jetten en van der Wal. 

20 juni 2023: Expertsessie Ecologie en Impactanalyse betreffende de maatschappelijke kosten-
batenanalyse. Hier hebben medewerkers van Rijkswaterstaat, de provincie, verschillende bedrijven 
uit de haven, vertegenwoordigers van haven Zwolle en Kampen, van het Groninger landschap, de 
Waddenacademie, Deltares, Wageningen Marine Research, de Waddeneilanden, HOV/HSBA, AA-
planadvies, Milieu advies etc zich gebogen over de impact van wel baggeren op 2 verschillende 
dieptes, en niet meer baggeren voor de ecologie en voor de inwoners/ondernemers van de 
omgeving. In september wordt een vervolg gepland. 

18 april 2023: kennissessie zeespiegelstijging Waddengebied bijgewoond 

12 april 2023: meeting op Provincie Huis om tot een goede onderzoeksopdracht Boontjes te komen 

April 2023: meeting bij RWS om afspraken uit het Pact van Marrum te bespreken wat betreft 
baggeren 

Februari 2023: Brief vanuit de Raad naar provincie en kamerfracties. 

17 januari 2023: Wadden diner.  Wethouder Paul Schoute heeft het Waddendiner bezocht, en daar 
lijntjes gelegd met verschillende kamerleden. Hierdoor is er een directe lijn ontstaan met de tweede 
kamer. Dit voorafgaand aan het Waddendebat op 18 januari. 

Najaar 2022: meeting Burgemeester Sjerps, Wethouder Schoute, PoH en Provincie om onze 
belangen in het uitvoeringsprogramma Waddenzeehavens van de Waddenagenda te borgen. 

Algemeen: 

Boontjes is regelmatig onderwerp van gesprek in de Vereniging van Waddenzeehavens, waar Paul 
Schoute voorzitter is, om gezamenlijk op te trekken met de Waddenkustgemeenten in onze 
belangen, waar we via het OBW (omgevingsberaad Wadden) aandacht vragen voor onze positie als 
enige Friese Waddenzeehaven. Port of Harlingen heeft formeel bezwaar gemaakt tegen de gang van 
zaken in een brief dd 13 november 2022. Het ging hier met name over de evaluatie van de 
baggerpilot, die in gezamenlijkheid met stakeholders zou worden uitgevoerd. De 
Samenwerkingsovereenkomst tussen rijk en provincie omtrent de pilot in baggeren uit 2021 (zie 
bijlage) is met een jaar verlengd om deze evaluatie volgens de gemaakte afspraken te alten verlopen. 

Inmiddels doorlopen we dit traject opnieuw en worden wij als stakeholder betrokken en leveren we 
onze inbreng. (kopje hierboven; expertsessie en impactanalyse van 20 juni). 

Op 13 september is het vervolg van de evaluatie gepland. 



 


